
Jeg har nu været røgfri i 2 år nu. Startede allerede i en meget tidlig alder med rygning, og jeg gjorde 

det desværre til en dårlig vane. Efter de mange år med røg i hjemmet, besluttede jeg mig endelig for 

at nok skulle være nok. Jeg købte mig en e-cigaret, og siden den dag har jeg været røgfri. Jeg har 

fået min livsglæde tilbage, og hoster aldrig! Jeg kan i dag gå op af trapperne til min lejlighed uden 

at have åndedrætsbesvær. Jeg ved ikke hvad jeg skulle gøre hvis det blev forbudt, men er alvorligt 

bange for jeg ville falde tilbage til røgen igen.  
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